
 

 
 
 
 
Hong Kong Economic Journal on October 8, 2010 
Cedrus Establishes an Office in Hong Kong 
Cedrus Investments Ltd. is focused on providing private wealth management, asset management and 
financial advisory services. The company’s management team is comprised of executives who are highly 
experienced and have held important positions in leading financial institutions worldwide. Cedrus’ strategic 
headquarters is in the Cayman Islands to meet the investment needs of global institutional investors, 
corporations and private investors. The chairman of Cedrus is confident that the company’s structure, 
expertise and global network (including that in the Arabian Gulf region) will create real value. 
 

賽德思投資在港設辦事處 
Hong Kong Economic Journal 

 
總部設於開曼群島的環球精品投資公司賽德思投資宣布，成立香港辦事處， 標誌 賽德思投資開拓亞洲市 

場。 
 
賽德思投資專注提供私人財富管理、資產管理及財務諮詢服務。賽德思的管理團隊由曾在世界知名財務機 
構擔任要職並具備豐富經驗的專業行政人員所組成。賽德思的策略性總部設於開曼群島，以便能夠滿足全 
球機構投資者、企業及私人客戶的投資需要。 

 
賽德思投資董事長拉尼〃亞卡斯（Rani Jarkas）表示，非常高興在香港開設辦事處，並期盼能為香港大中 
華地區的投資者帶來獨特的本地及全球的投資機會。 

 
對公司的結構、專業能力，以及包括覆蓋阿拉伯海灣地區的環球網絡，能夠為投資者創造實際的價值充滿 
信心。 

 




